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Datum:      20. 9. 2023 

 

 

 

 

Z A P I S N I K 

 

 

7. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj, ki je potekala v sredo, dne 20. 9. 2023 ob 16.10 v sejni sobi 16 stavbe 

Mestne občine Kranj.  

 

Sejo sta vodila župan Matjaž Rakovec in podžupan Janez Černe. 

 

Navzoče mestne svetnice in svetniki Mestnega sveta Mestne občine Kranj: Ivo Bajec, Ivica Bobolinski, Jure 

Bohinec, Nada Bogataj Kržan, Ana Černe, Janez Černe, Irena Dolenc, mag. Maj Fritz, Sandra Gazinkovski, mag. 

Branko Grims, Gordana Grobelnik, Sebastjan Gubič, Bojan Homan, Rok Igličar, Nataša Jenkole, Saša Kristan, 

Nataša Majcen, Sonja Mašić, Tomaž Ogris, Doroteja Osterman, Ana Pavlovski, Gašper Peterc, dr. Neven Polajnar, 

Vlasta Sagadin, Nada Sredojević, Zoran Stevanović, Nina Šmid, Jure Šprajc, dr. Andreja Valič Zver, Boris Vehovec, 

mag. Igor Velov, Mitar Vujinović in Manja Zorko. 

 

Na seji so bili navzoči še: Bojan Veselinović - direktor mestne uprave, Mirko Tavčar – vodja Sektorja za finance in 

splošne zadeve, Klemen Kastelic – namestnik vodje Oddelka za pravne in kadrovske zadeve, Zora Černe  Oddelek 

za pravne in kadrovske zadeve, Tanja Hrovat – vodja Urada za družbene dejavnosti, Marija Ahačič Premrl  

namestnica – vodja Urada za okolje in prostor, Marko Čehovin – vodja Urada za gospodarstvo in gospodarske 

javne službe, Tomaž Lanišek – vodja Urada za projekte, razvoj in pametno skupnost, Katja Štruc – vodja Kabineta 

župana, Vid Krčmar – vodja Oddelka za splošne zadeve in civilno zaščito ter reševanje, Neva Vehovec Iličić – vodja 

Oddelka za mestni svet in krajevne skupnosti, Milena Bohinc – strokovna sodelavka v Oddelku za mestni svet in 

krajevne skupnosti, Andraž Šifrer – Gasilsko reševalna služba Kranj.  

 

Na seji sta bila prisotna novinarja: Simon Šubic – Gorenjski glas in Peter Šalamon – Žurnal 24.  

 

Uvodoma je predsedujoči župan Matjaž Rakovec ugotovil, da je na seji navzočih 31 svetnic in svetnikov ter, da je 

s tem mestni svet sklepčen.  

 

Na mizo so bila posredovana naslednja gradiva: poročilo o izvršitvi sklepov 6. seje MS, seznam sklepov komisij za 

to sejo z vsemi pripombami, terminski plan sej do konca letošnjega leta, predlog spremembe sklepa pri 3.A. 

Premoženjski zadevi.  

 

Predsedujoči, župan Matjaž Rakovec je navzoče obvestil, da bo v skladu s tretjo točko 129. člena Poslovnika v 

kolikor ne bo vsebinskih pripomb, predlagal sprejem 4. točke: Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

organizaciji in delovnem področju Mestne uprave Mestne občine Kranj in 6. točke: Odloka o spremembah Odloka 
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o načinu opravljanja obvezne občinske gospodarske javne službe 24-urne dežurne pogrebne službe v Mestni 

občini Kranj, po skrajšanem postopku. 

 

Z dodatnim gradivom je bilo posredovano gradivo za  točko: Predlogi za podelitev priznanj Mestne občine Kranj 

za leto 2023. Točka Vprašanja, predlogi in pobude se preštevilči.   

Druge razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

Na dnevni red se kot nova 8. točka uvrsti: Predlogi za podelitev priznanj Mestne občine Kranj za leto 2023. 

 

Sprejeto z večino glasov (28 PRISOTNIH: 26 ZA, 0 PROTI, 2 NISTA GLASOVALA). 

 

 

Nato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, na glasovanje naslednji  

 

DNEVNI RED: 

 

1. Potrditev zapisnika 6. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj ter poročila o izvršitvi sklepov 
2. Kadrovske zadeve 
3. Premoženjske zadeve  

4. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o organizaciji in delovnem področju Mestne uprave Mestne 
občine Kranj – osnutek – predlog za skrajšani postopek  

5. Odlok o posebni rabi javnih površin v Mestni občini Kranj - osnutek 
6. Odlok o spremembah Odloka o načinu opravljanja obvezne občinske gospodarske javne službe 24- urne 

dežurne pogrebne službe v Mestni občini Kranj – osnutek – predlog za skrajšani postopek 
7. Sklep o lokacijski preveritvi za rekonstrukcijo in prizidavo objekta OŠ in vrtca France Prešeren – PŠ Kokrica 
8. Predlogi za podelitev priznanj Mestne občine Kranj za leto 2023 
9. Vprašanja, predlogi in pobude članov mestnega sveta 

Sprejeto soglasno (29 PRISOTNIH: 29 ZA). 

 

 

 

1. POTRDITEV ZAPISNIKA 6. SEJE MESTNEGA SVETA MESTNE OBČINE KRANJ TER POROČILA O IZVRŠITVI 

SKLEPOV  

 

Poročilo o izvršitvi sklepov sej je podal Bojan Veselinović, direktor mestne uprave.  

 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji 

 

SKLEP: 

 

Potrdi se zapisnik 6. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj z dne 21. 6. 2023 ter poročilo o izvršitvi sklepov. 

 

Sprejeto soglasno (29 PRISOTNIH: 29 ZA). 
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2. KADROVSKE ZADEVE 
 
A. Mnenje o kandidatkah za ravnateljico Dijaškega in študentskega doma Kranj 
 

Uvodno poročilo je podal Janez Černe, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  

 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

M N E N J E   h kandidaturam za ravnateljico Dijaškega in študentskega doma Kranj:  

Diti Horvatiček in Nataši Pfajfar se da pozitivno mnenje h kandidaturam za ravnateljico Dijaškega in študentskega 

doma Kranj.  

 
Sprejeto soglasno (30 PRISOTNIH: 30 ZA). 

 
 
3. PREMOŽENJSKE ZADEVE  
 

A. Prerazporeditev sredstev za predčasno poplačilo glavnic kreditov 

 

Uvodno poročilo je podal Mirko Tavčar, vodja Sektorja za finance in splošne zadeve.  

 

Stališče komisije:  
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s predlagano prerazporeditvijo sredstev  za 
predčasno plačilo glavnic kreditov in se z njo strinjajo. 

V razpravi so sodelovali: mag. Maj Fritz, Saša Kristan, Mirko Tavčar, Matjaž Rakovec in Tomaž Ogris.  

 

Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

Za zagotovitev pravic porabe za plačilo nadomestila za predčasno odplačilo dolgoročnih kreditov Eko sklada, js 

po kreditnih pogodbah št. 35409-68/2014 50-68 z dne 31.07.2014 in št. 35409-54/2014 50-54 z dne 20.06.2014 

in za strošek odobritve kredita se izvrši prerazporeditev  

 Iz proračunske postavke 100217 ODPLAČILO OBRESTI IZ FINANCIRANJA in konta 403101 Plačila obresti od 

dolgoročnih kreditov - poslovnim bankam v višini 45.000 eur; 

 

 Na proračunsko postavko 100209 FINANCIRANJE DOLGA in konto 402932 Stroški, povezani z zadolževanjem 

v višini 45.000 eur. 
 

Sprejeto z večino glasov (29 PRISOTNIH: 28 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL). 

 

 

B. Poročilo o porabi sredstev proračunske rezerve Mestne občine Kranj v zvezi s poplavami 

 

Uvodno poročilo sta podala Vid Krčmar, vodja Oddelka za splošne zadeve ter civilno zaščito in reševanje.  

 

Stališče komisije:  
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s Poročilom o porabi sredstev proračunske rezerve 
MO Kranj v zvezi s poplavami. Hkrati pa predlagajo, da občinska uprava pospeši postopke za vzpostavitev 
zadrževalnikov vode na območjih, ki so poplavno ogroženi, da bodo le-ti preprečili poplave ob naslednjih večjih 
deževjih. 



4 

 

V razpravi so sodelovali: Bojan Homan, Matjaž Rakovec, Saša Kristan, Vid Krčmar, Janez Černe in Tomaž Ogris.  

 

Pri tej točki dnevnega reda ni bilo podanega nobenega predloga sklepa.  

 

 

C. Prerazporeditev sredstev in uvrstitev novega projekta v načrt razvojnih programov – Ledna dvorana 

 

Uvodno poročilo je podala Tanja Hrovat, vodju Urada za družbene dejavnosti.  

 

Stališče komisij:  

 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila predlagano prerazporeditvijo sredstev in uvrstitvijo 
novega projekta Nakup ledene dvorane Zlato polje v načrt razvojnih programov in se z njo strinja. 

Komisija za kulturo in šport: 
Komisija se je seznanila s predlogom za prerazporeditev sredstev in odprtjem novega NRP Nakup Ledne dvorane 
Zlato polje s tem, da: 

- se preveri ali bo dovolj odmika med Ledno dvorano Zlato polje in stanovanjskim objektom, ki ga v njeni 
neposredni bližini gradi družba Dolnov ter kako bo s hrupom. 

 

V razpravi sodelovali: Saša Kristan, Tanja Hrovat, mag. Igor Velov, Bojan Homan, Matjaž Rakovec in dr. Andreja 

Valič Zver.  

 

Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

V proračunu Mestne občine Kranj za leto 2023 se odpre nov NRP Nakup ledne dvorane Zlato polje s 

prerazporeditvijo sredstev iz Splošne proračunske rezervacije: 

- iz proračunske postavke: 240101   SPLOŠNA PRORAČUNSKA REZERVAC.-ŽUPAN, konta: 409000 Splošna 

proračunska rezervacija  

- na novo odprti NRP Nakup ledne dvorane Zlato polje na: proračunsko postavko 140203 MONTAŽNA 

DVORANA, konto 420299-Nakup druge opreme in napeljav,  

v višini 450.200 €. 
 

Sprejeto z večino glasov (30 PRISOTNIH: 29 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL). 

 

 

Župan Matjaž Rakovec je opravičil svojo prisotnost in predal vodenje seje podžupanu Janezu Černetu.  

 

 

D. Prerazporeditev sredstev in uvrstitev novega projekta v načrt razvojnih programov – URPSP 

 
Uvodno poročilo je podal Tomaž Lanišek, vodja Urada za razvoj, pametno skupnost in projekte. 

Stališče komisije: 

Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s predlaganimi prerazporeditvami sredstev in z 
uvrstitvijo novega projekta 40624003 Ureditev površine za pešce med Slovenskim trgom in Stritarjevo ulico 
(Brioni)  v načrt razvojnih programov in se z njimi strinja. 

V razpravi so sodelovali: Bojan Homan, Saša Kristan, Janez Černe, Vlasta Sagadin, Tomaž Lanišek, mag. Igor Velov 

in dr. Andreja Valič Zver. 
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Po končani razpravi je dal predsedujoči, podžupan Janez Černe, na glasovanje naslednji  

 

SKLEP:  

 

K točki I: Uvrstitev novega projekta v Načrt razvojnih programov (NRP) 

- uvrstitev novega projekta v NRP z nazivom 40624003  Ureditev površine za pešce med Slovenskim trgom 

in Stritarjevo ulico (Brioni); 

- s predlogom da se v proračunu za leto 2023 zagotovijo sredstva na samostojnem, novem NRP, in sicer 

prerazporedijo kot sledi: 

iz NRP 40223003 Sanacija zunanjega stavbnega pohištva Plače občine Kranj, PP 131001 Investicije v 

nepremično kulturno dediščino, konta 420500 Investicijsko vzdrževanje in izboljšave, v višini              51.500 

EUR in konta 420801 Investicijski inženiring, v višini 12.500 EUR, v skupni višini 64.000 EUR;  

na novi NRP 40624003  Ureditev površine za pešce med Slovenskim trgom in Stritarjevo ulico (Brioni), PP 

221001 Investicijsko vzdrževanje in gradnja občinskih cest, konto 420899 Plačila drugih storitev in 

dokumentacije, v višini 17.000 EUR in konto 420804 Načrti in druga projektna dokumentacija, v višini 

47.000 EUR, v skupni višini 64.000 EUR. 

 

K točki II: Prerazporeditev sredstev 

1. 

Iz NRP 40623011 Izgradnja komunalne infrastrukture Zlato polje, PP 231101 Taksa za obremenjevanje vode, konta 

420804 Načrti in druga projektna dokumentacija, v višini 70.000 EUR;  

iz NRP 40621080 Investicije MOK za ureditev kanjona Kokre, PP 231010 Komunalna dejavnost-investicije in invest. 

transfer, konta 420600 Nakup zemljišča, v višini  50.000 EUR;  

na NRP40623014 Namakalni sistem Sorško polje, PP 231010 Komunalna dejavnost-investicije in invest. transfer, 

konto 420401 Novogradnje, v višini 120.000 EUR. 

 

2. 

Iz NRP 40619031 Kolesarske povezave v Kranju 7-12, podNRP 40619131 P7: Obstoječe omrežje Koroška cesta – 

Železniška postaja Kranj, PP 221001 Invest. vzdrževanje in gradnja občinskih cest, konta                              420500 

Investicijsko vzdrževanje in izboljšave, v višini 116.000 EUR;  

na NRP 40619031 Kolesarske povezave v Kranju 7-12, podNRP 40619131 P7: Obstoječe omrežje Koroška cesta – 

Železniška postaja Kranj, PP 231003 Cestna razsvetljava-investicije, konto 420500 investicijsko vzdrževanje in 

izboljšave, v višini 116.000 EUR. 

 

3. 

Iz NRP 40621034 Obnova objekta nekdanje Trgovske šole, PP 111001 Investicije in invest. transfer-izobraževanje, 

konta 420402 Rekonstrukcije in adaptacije, v višini 39.500 EUR; 

na NRP 40618006 Vzdrževanje in obnove vodovodne infrastrukture, PP 231007 Oskrba z vodo- investicije in invest. 

transfer, konto 420500 Investicijsko vzdrževanje in izboljšave, v višini 39.500 EUR. 

 

4. 

Iz NRP40621034 Obnova objekta nekdanje Trgovske šole, PP 111001 Investicije in invest. transfer-izobraževanje, 

konta 420402 Rekonstrukcije in adaptacije, v višini 35.000 EUR; 

na NRP40619032 Rekonstrukcija Savske ceste od Smledniške ceste do Savske loke, PP 221001 Invest. vzdrževanje 

in gradnja občinskih cest, konto 420600 Nakup zemljišč, v višini 35.000 EUR. 

 

5. 

Iz NRP 40620004 Obnova lokalne ceste LC 183241 Kranj – Hrastje, PP 221001 Invest. vzdrževanje in gradnja 

občinskih cest, konta 420402 Rekonstrukcije in adaptacije, v višini 100.000 EUR; 

iz NRP40621012 Dograditev parkirišča Huje, PP 221001 Invest. vzdrževanje in gradnja občinskih cest, konta 420804 

Načrti in druga projektna dokumentacija, v višini 10.000 EUR; 

iz NRP40619001 Rekonstrukcija ceste Breg Mavčiče, PP 221001 Invest. vzdrževanje in gradnja občinskih cest, konta 

420500 Investicijsko vzdrževanje in izboljšave, v višini 36.000 EUR;  
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iz NRP 40721013 Novogradnja vrtca Sonček, PP 121001 Investicije in invest., transfer - vrtci , konta                    420804 

Načrti in druga projektna dokumentacija, v višini 80.000 EUR;  

iz NRP40722011 Obnova telovadnice na OŠ Franceta Prešerna Kranj, PP 111001 Investicije in invest. transfer-

izobraževanje, konta 420500 Investicijsko vzdrževanje in izboljšave, v višini 34.000 EUR;  

na NRP 40621085 Komunalna infrastruktura Rupa-Partizanska, PP 231007 Oskrba z vodo – investicije in invest. 

transfer, konto 420500 Investicijsko vzdrževanje in izboljšave, v skupni v višini 260.000 EUR. 
 

Sprejeto z večino glasov (21 PRISOTNIH: 20 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL). 

 

 

E. Sprejem predloga Sklepa o ugotovitvi javne koristi za odkup oziroma razlastitev nepremičnine, potrebne za 

izvedbo gradnje in obnovo lokalne ceste LC 251040 Breg ob Savi – Mavčiče – sklop 4 

 
Uvodno poročilo je podal Tomaž Lanišek, vodja Urada za razvoj, pametno skupnost in projekte. 

Stališča komisij: 

Statutarno pravna komisija:  

Statutarno pravna komisija nima pripomb k predlaganemu besedilu. 
 

Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s sklepom pri točki Sklep o ugotovitvi javne koristi 
za odkup oziroma razlastitev nepremičnine za potrebe za izvedbo gradnje in obnovo lokalne ceste LC 251040 
Breg ob Savi-Mavčiče-sklop 4 in se z njim strinja. 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 

Komisija se je seznanila z Sklepom o ugotovitvi javne koristi za odkup oziroma razlastitev nepremičnine potrebne 

za izvedbo gradnje in obnovo lokalne ceste LC 251040 Breg ob Savi-Mavčiče- sklop 4 in soglaša s sprejetjem 

sklepa. 

V razpravi so sodelovali: Bojan Homan, Gordana Grobelnik, Marko Čehovin in mag. Igor Velov. 

 

Po končani razpravi je dal predsedujoči, podžupan Janez Černe, na glasovanje naslednji  

 

SKLEP:  

 

Sprejme se sklep o ugotovitvi javne koristi za odkup oziroma razlastitev nepremične potrebne za izvedbo gradnje 

in obnovo lokalne ceste LC 251040 Breg ob Savi-Mavčiče- sklop 4  
 

Sprejeto soglasno (29 PRISOTNIH: 29 ZA).  

 

 

F. Načrt pridobivanja nepremičnega premoženja Mestne občine Kranj za leto 2023 – dopolnitev 

 

Uvodno poročilo je podal Klemen Kastelic, namestnik vodje Oddelka za pravne in kadrovske zadeve.  

 

Stališča komisij: 

Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s sklepom pri točki Načrt pridobivanja 
nepremičnega premoženja MO Kranj za leto 2023 – dopolnitev in se z njim strinjajo. 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 

Komisija se je seznanila z dopolnitvijo Načrta pridobivanja z nepremičnim premoženjem in soglaša z nakupom. 

Po krajši razpravi svetnika Bojana Homana je dal predsedujoči, podžupan Janez Černe na glasovanje naslednji  

 

SKLEP:  
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Sprejme se dopolnitev Načrta pridobivanja nepremičnega premoženja Mestne občine Kranj za leto 2023. 

 

Sprejeto soglasno (28 PRISOTNIH: 28 ZA).  

 

 

G. Načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Kranj za leto 2023 – dopolnitev 

 

Uvodno poročilo je podal Klemen Kastelic, namestnik vodje Oddelka za pravne in kadrovske zadeve.  

 

Stališča komisij: 

Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s sklepom pri točki Načrt razpolaganja z 
nepremičnim premoženjem MO Kranj za leto 2023 – dopolnitev in se z njim strinjajo. 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 

Komisija se je seznanila z dopolnitvijo Načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem in soglaša s prodajo. 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, podžupan Janez Černe v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

Sprejme se dopolnitev Načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Kranj za leto 2023. 

 

Sprejeto soglasno (25 PRISOTNIH: 25 ZA).  

 

 

H. Izjemna dodelitev neprofitnega stanovanja Mestne občine Kranj v najem - podaljšanje 

 

Uvodno poročilo je podal Klemen Kastelic, namestnik vodje Oddelka za pravne in kadrovske zadeve.  

 

Stališča komisij: 

Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s predlaganim podaljšanjem izjemne dodelitve 
neprofitnega stanovanja MO Kranj v najem. 

Komisija za stanovanjske zadeve:  

Komisija se je z gradivom seznanila in ga v okviru svojih pristojnosti podpira. 

 

Po krajši razpravi svetnice Irene Dolenc je dal predsedujoči, podžupan Janez Černe na glasovanje naslednji  

 

SKLEP:  

 

Mestni svet Mestne občine Kranj se je seznanil s podaljšanjem najemne pogodbe, sklenjene na podlagi 

izvedenega postopka izjemne dodelitve neprofitnega stanovanja v najem v skladu z določili 29. člena Pravilnika 

o dodeljevanju neprofitnih stanovanj v najem (Uradni list RS, št. 14/04, 34/04, 62/06, 11/09, 81/11, 47/14, 

153/21 in 62/23).  

 
Sprejeto soglasno (26 PRISOTNIH: 26 ZA).  

 
 
4. ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O ORGANIZACIJI IN DELOVNEM PODROČJU MESTNE 
UPRAVE MESTNE OBČINE KRANJ  

Uvodno poročilo je podal Klemen Kastelic, namestnik vodje Oddelka za pravne in kadrovske zadeve.  

 

Stališča komisij: 
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Statutarno pravna komisija:  

Statutarno pravna komisija nima pripomb k predlaganemu besedilu. 
 

Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s predlaganim Odlokom o spremembah in 

dopolnitvah Odloka o organizaciji in delovnem področju Mestne uprave Mestne občine Kranj – osnutek – 

predlog za skrajšani postopek. 

V razpravi so sodelovali: Rok Igličar, Bojan Veselinović, Irena Dolenc in Tomaž Lanišek. 

Po končani razpravi je dal predsedujoči, podžupan Janez Černe, na glasovanje naslednji  

 

SKLEPE:  

 
1. Sprejme se osnutek Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o organizaciji in delovnem področju Mestne 
uprave Mestne občine Kranj.  
 
Sprejeto z večino glasov (26 PRISOTNIH: 23 ZA, 0 PROTI, 3 NISO GLASOVALI). 
 

2. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o organizaciji in delovnem področju Mestne uprave Mestne 
občine Kranj se sprejme po skrajšanem postopku.  
3. Sprejme se predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o organizaciji in delovnem področju Mestne 
uprave Mestne občine Kranj.  
 

Sprejeto z večino glasov (27 PRISOTNIH: 26 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL). 

 

5. ODLOK O POSEBNI RABI JAVNIH POVRŠIN V MESTNI OBČINI KRANJ – OSNUTEK 

Uvodno poročilo je podala Zora Černe iz Oddelka za pravne in kadrovske zadeve.  
 
Stališča komisij:  
Statutarno pravna komisija:  

- v 3. odstavku 3. člena se črta beseda »natančneje«, 
- v 1. točki 2. člena se črta beseda »praviloma«, 
- v  4. točki 2. člena se črta beseda »pouličnih«, ter se na koncu doda besedilo »ki nastopajo na ulici«, 
- v naslovu 9. člena se beseda »in« nadomesti z besedo »ali«, 
- 1. odstavek 9. člena se zaradi jasnosti razdeli na dva odstavka, in sicer posebej za javne prireditve in 

posebej za javni shod s postavitvijo premične opreme 
- 1. stavek 14. člena se nadomesti z besedilom »Če vloga izpolnjuje s tem odlokom določene pogoje, 

pristojna NOE izda dovoljenje«  
- v 2. odstavku 14. člena se v drugem stavku  besedi »se pridobi« nadomesti z besedo »velja«, se  

 

Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s predlaganim Odlokom o posebni rabi javnih 

površin v Mestni občini Kranj – osnutek. 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 

Komisija se je seznanila z Odlokom o posebni rabi javnih površin v Mestni občini Kranj in podala naslednje 

pripombe, ki se jih naj obrazloži na seji mestnega sveta: 

o Kaj bo z gostinci, ki ne bodo imeli dovolj sredstev za menjavo predpisane urbane opreme svojih 

gostinskih vrtov?  

o Ali se vsebina tega odloka prekriva z organizacijo prireditev, ki jih organizira Zavod za turizem in 

kulturo Kranj? 

o Ali lahko gostinci uporabljajo premične objekte (npr. food truck) ali so vezani samo na uporabo 

stojnic?  
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o Ali odlok določuje obvezno čiščenje prireditvenih prostorov? 

o Predlaga se podaljšanje časa uličnih nastopov, vsaj do časa kot ga določa Odlok o javnem redu in 

miru v Mestni občini Kranj. 

o Ali je obvezna uporaba stojnic MOK v primeru obveščanja občanov o volitvah, referendumih, za 

podpisovanje peticij ipd? Zakaj? 

 
V razpravi so sodelovali: Saša Kristan, Zora Černe, Janez Černe, Bojan Homan, Vlasta Sagadin, mag. Igor Velov, 
mag. Maj Fritz, Irena Dolenc in mag. Branko Grims.  
 
Po končani razpravi je dal predsedujoči, podžupan Janez Černe, na glasovanje naslednji  
 
SKLEP:  
 
Sprejme se osnutek Odloka o posebni rabi javnih površin v Mestni občini Kranj s pripombami, podanimi v razpravi. 
 

Sprejeto z večino glasov (20 PRISOTNIH: 16 ZA, 1 PROTI, 3 NISO GLASOVALI). 

 

6. ODLOK O SPREMEMBAH ODLOKA O NAČINU OPRAVLJANJA OBVEZNE OBČINSKE GOSPODARSKE JAVNE 
SLUŽBE 24- URNE DEŽURNE POGREBNE SLUŽBE V MESTNI OBČINI KRANJ – OSNUTEK – PREDLOG ZA 
SKRAJŠANI POSTOPEK 

Uvodno poročilo je podal Marko Čehovin, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet.  
 
Stališča komisij:  
Statutarno pravna komisija:  

Statutarno pravna komisija nima pripomb k predlaganemu besedilu. 
 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 

Komisija se je seznanila z Odlokom o spremembi Odloka o načinu opravljanja obvezne občinske gospodarske 

javne službe 24- urne dežurne pogrebne službe v Mestni občini Kranj – osnutek – predlog za skrajšani postopek 

ter pri tem predlaga dodatno obrazložitev na seji mestnega sveta glede 3. točke (Razlogi in cilji) gradiva za sejo, 

glede višine glob. 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, podžupan Janez Černe na glasovanje naslednje 
 
SKLEPE:  
 
1. Sprejme se osnutek Odloka o spremembah Odloka o načinu opravljanja obvezne občinske gospodarske javne 
službe 24-urne dežurne pogrebne službe v Mestni občini Kranj.  
 
Sprejeto z večino glasov (28 PRISOTNIH: 25 ZA, 0 PROTI, 3 NISO GLASOVALI). 

 
2. Odlok o spremembah Odloka o načinu opravljanja obvezne občinske gospodarske javne službe 24-urne 
dežurne pogrebne službe v Mestni občini Kranj se sprejme po skrajšanem postopku.  
3. Sprejme se Odlok o spremembah Odloka o načinu opravljanja obvezne občinske gospodarske javne službe 24-
urne dežurne pogrebne službe v Mestni občini Kranj. 
 

Sprejeto z večino glasov (28 PRISOTNIH: 25 ZA, 2 PROTI, 1 NI GLASOVAL). 

 

7. SKLEP O LOKACIJSKI PREVERITVI ZA REKONSTRUKCIJO IN PRIZIDAVO OBJEKTA OŠ IN VRTCA FRANCE 
PREŠEREN – PŠ KOKRICA 

Uvodno poročilo je podala Marija Ahačič Premrl iz Urada za okolje in prostor.  
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Stališča komisij:  
Statutarno pravna komisija:  

Statutarno pravna komisija nima pripomb k predlaganemu besedilu. 
 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 

Komisija se je seznanila s Sklepom o lokacijski preveritvi za rekonstrukcijo in prizidavo objekta OŠ in vrtca 

France Prešeren – PŠ Kokrica in podpira sprejem sklepa. 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, podžupan Janez Černe na glasovanje naslednji  
 
SKLEP:  
 
Mestni svet Mestne občine Kranj sprejme Sklep o lokacijski preveritvi za enoto urejanja prostora KO 13, na 
zemljišču s parc. št. 5/4, 5/11, 5/12, 5/14, 5/16, 5/17, 5/19, 5/23, 5/25, 5/26, 5/27 k.o. Kokrica (2102). 
 

Sprejeto soglasno (29 PRISOTNIH: 29 ZA).  

 

8. PREDLOGI ZA PODELITEV PRIZNANJ MESTNE OBČINE KRANJ ZA LETO 2023 

Uvodno poročilo je podala Ana Pavlovski, predsednica Komisije za nagrade in priznanja.  

 

V razpravi so sodelovale: Vlasta Sagadin, dr. Andreja Valič Zver in Ana Pavlovski.   

 

Po končani razpravi je dal predsedujoči, podžupan Janez Černe na glasovanje naslednji  

 

SKLEP: 

 

1. NAZIV ČASTNI OBČAN MESTNE OBČINE KRANJ za leto 2023 prejme  

  gospod Matevž Oman  

- za dolgoletno ustvarjalno delovanje in zapise za ohranjanje kulturne dediščine Stražišča 

 

2. NAGRADO MESTNE OBČINE KRANJ za leto 2023 prejme 

 Društvo paraplegikov Gorenjske 

- za vsestransko skrb in podporo za kakovostno življenje invalidov in drugače oviranih oseb 

 

 3. LISTINO O PRIZNANJU MESTNE OBČINE KRANJ za leto 2023 prejmejo 

 gospa Živa Slavec 

- za prepoznavno delovanje v družbeno korist in ohranjanje okolja 

 

 gospod Matjaž Bogataj 

- za predano delo v dobro krajevne skupnosti in družbenih organizacij 

 

 Varstveno delovni center Kranj 

- za kakovostni strokovni pristop in razvojne dosežke pri delu z uporabniki s posebnimi potrebami 

 

4. VELIKO PLAKETO MESTNE OBČINE KRANJ za leto 2023 prejme 

 gospod Vladislav Eržen  

- za podporo razvoju in prepoznavnosti Kranja kot sejemskega mesta 

 

5. VELIKO PREŠERNOVO PLAKETO za leto 2023 prejme 

 gospa Berta Golob 

- za izjemen prispevek k razvoju jezika in slovenske literature 

Sprejeto soglasno (25 PRISOTNIH: 25 ZA).  
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9. VPRAŠANJA, PREDLOGI IN POBUDE ČLANOV MESTNEGA SVETA 

1. Saša Kristan:  

- Vprašanje je bilo postavljeno pri 3. A. točki: Veliko se je govorilo o novih projektih: avtobusna postaja, 

regijska bolnišnica, dom starejših, ceste, kanalizacija in drugo, trenutno je v Kranju odprto samo eno 

gradbišče, to je Savski most, ostalega ni kaj dosti videti. Vprašala je, ali bo predčasno odplačilo kreditov za 

občino in njene občane dobra rešitev in kaj bodo občani od tega imeli. Prosila je za pisni odgovor 

 

Župan Matjaž Rakovec je povedal, da bi občina lahko presegla proračun, ampak so se cene toliko dvignile, da so 

zaustavili vrsto projektov. To je ena zadeva, ki bila že večkrat povedana. Menil je, da so zelo dobro postopali v 

mestu upravi, da se niso zaleteli v projekte, ker bi potem za naprej izgubljali denar, namenjen za projekte. Po 

posameznih projektih bodo pripravi pisen dokument. Za nov centrali potniški terminal je izdelana idejna zasnova, 

ki jo usklajujejo skupaj z Direkcijo za infrastrukturo oziroma železnico. Predviden pričetek gradnje oziroma 

prenove bo leta 2026. Danes je podpisal za drugo traso nove železniške proge, soglasje, da se na Laborah postavi 

železniška postaja za potrebe vseh tovarn. Za dom upokojencev tečejo tedenski sestanki z Ministrstvom za 

solidarno prihodnost. Imajo nekaj težav grede direkcije za ceste, prestavitve vodovoda in pogojev nekega 

privatnega lastništva. V roku enega tedna vlagajo gradbeno dovoljenje za dom za upokojence. Kar se tiče 

kanalizacije se čaka mehanizem kohezije 21- 27. Danes je bil na občini obisk vlade, državne sekretarke, ki je 

povedala, da lahko v letu 2024 pričakujejo podpis pogodb. Prioriteta je aglomeracija Čirče – Hrastje. Stanje 

kanalizacije po Kranju na določenih lokacijah, ne samo Stražišče, tudi Vodovodni stolp in Zlato polje, je slabo. 

Sredstva so omejena, zato je potrebno videti, koliko sredstev bodo dobili iz DRR in CTN.  

 

- Pri 3.B. Premoženjski točki se je zahvalila gasilcem, vojski in civilni zaščiti za prvo pomoč in za vse kar so 

naredili v hudi nesreči, ki je Slovenijo doletela julija in avgusta. V Besnici se je uredil začasni dostop z izdelavo 

začasnega mostu in naročena je dokumentacija za izdelavno novega mostu, piše v gradivu. Zanimalo jo je, v 

kateri v kateri fazi je izdelava te dokumentacije za most, kdo pripravlja to dokumentacijo ter kdaj je 

postavljen rok za izdelavo dokumentacije oziroma, kdaj lahko ljudje pričakujejo nov most. Prosila je za pisen 

odgovor.  

- Zaprt je tudi most čez Savo, to se pravi planiški most. V gradivu piše, da je bilo izdano naročilo za strokovno 

mnenje, predvsem zaradi kanalizacijske cevi in statike mostu. Kar nekaj ljudi je pred tem dnevno hodilo čez 

most in zdaj sprašujejo, ali mora biti zaprt tudi za pešce in pa kolesarje. Razumejo, da pač z avtomobili se 

tam ne morejo voziti. Prosila je za pisen odgovor.  

- Vprašala je, kdaj planirajo, da se bo odprlo Park and Ride parkirišče na Zlatem polju in kakšen bo končni 

znesek izgradnje in vzpostavitve omenjenega parkirišča. Po javno objavljenih podatkih na občinski spletni 

strani, naj bi bilo 56 parkirišč v vrednosti 858.000 EUR. Eno parkirišče je velikosti približno 15 m², potem to 

skupaj pomeni 840 kvadratnih metrov parkirišča brez ceste oziroma 1.020 EUR na kvadratni meter parkirišča. 

Ali je taka investicija racionalna glede na to, da se na tem delu gradi novo stanovanjsko naselje? Ali je na 

mestu uvoza v spodnji del Zlatega polja in tudi na omenjeno parkirišče predvideno krožišče? Ta odsek je ena 

izmed glavnih vpadnic v mesto in posledično izredno prometno obremenjena. Kako je poskrbljeno z vidika 

prometne varnosti?  

- Drugo vprašanje se tiče lekarne v starem mestnem jedru. Obstaja možnost, da se lekarna v centru mesta seli 

na drugo lokacijo. V istem objektu se nahaja tudi psihiatrična ambulanta, ki pa se lahko tudi v kratkem zapre, 

zato predlaga v razmislek, da bi mogoče v tem delu centra mesta predvideli splošno ambulanto, kar bi 

pomenilo tudi korak k oživitvi mestnega jedra. Populacija v starem mestnem jedru je starejša, zato ne bi bilo 

slabo, da bi se v tem delu odprla splošna ambulanta. Na center gravitira tudi veliko ljudi iz območja Planina 

1, na ta način bi lekarna dodatno zaživela in lastnik ne bi razmišljal, da bi se selil na drugo lokacijo.  

- Kolesarske poti. Zadnje čase opaža, da se ceste v Kranju vedno bolj ožijo na račun tako imenovanih 

kolesarskih poti. A dodatnih zgolj kolesarskih poti ni zgrajenih nič. Zanima jo, ali so te zarisane poti sedaj 

kategorizirane kot kolesarske poti ali steze ali nič od navedenega? Tak način  urejanja prometa marsikoga 

bega, predvsem starejše kolesarje in tudi voznike. Kolesar misli, da je cela cesta njegova, voznik pa ne ve, 

kdaj in kako naj prehiti kolesarja. To je problem predvsem v strnjenih naseljih, kjer je različnega prometa 

več. Agenda vladajočih je čim manj izpustov, s tem ko vozimo za kolesarjem in v koloni pa se ta izpust samo 

povečuje.  
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- In še ena zadeva omrežnina in investicije. Vse občane sta gotovo negativno presenetili zadnji dve položnici 

Komunale Kranj, ki je za povprečno gospodinjstvo višja za približno 20 %. Glede na to, da omrežnine 

predstavljajo kar velik odstotek položnice, jo zanima, kako se zbrana sredstva vračajo nazaj v obnovo 

omrežja. Tukaj je izpostavila predvsem Stražišče, kjer je infrastruktura izredno stara in slaba. Predlagala je, 

da si enkrat ogledate Šempetrsko in Gasilsko ulico, ki sta v katastrofalnem stanju. Kdaj se planira obnova 

omrežja v Stražišču in tudi na drugih lokacijah v Kranju, kjer je infrastruktura slaba? Prosila je za pisni 

odgovor, vezano na obnovo obstoječe infrastrukture, ki je ponekod stara že več kot 60 let in je nujna, nujno 

potrebna obnove. Vso omrežnino, ki jo uporabniki plačajo, bi se morala namensko uporabiti za obnovo 

starega omrežja, zato prosi za podatek, kam se ta omrežnina namenja in zakaj v Kranju ni kakega gradbišča 

več kot samo gradbišče na Savskem mostu?   

- Izpostavila je objavo »Kliping 8.9.2023«, objava v Gorenjskem glasu, kjer piše Suzana Kovač "Kranjsko 

Komunalo bi zamenjali za tržiško". "Nakelski župan Ivan Meglič je na zadnji seji občinskega sveta dobil 

pooblastilo svetnikov, s katerim občina Naklo izraža interes, da bi storitve izvajanja gospodarske javne službe 

zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov, tudi biološko razgradljivih iz Komunale Kranj, prenesli na 

Komunalo Tržič". Vprašala je, kaj se na tem področju dogaja, ker če bo ta zadeva, če bo ta trend šel tako 

naprej, ali bo potem Komunala samo še za Kranj.  

 

2. Ana Pavlovski:  

- Po pošti je prejela vprašanje občana, ki se naj bi že več kot pol leta dopisoval in poskušal komunicirati, tako 

z občinsko upravo Mestne občine Kranj kot tudi s Komunalo Kranj, bi želel dobiti konkreten odgovor na 

vprašanje in pomisleke v zvezi z ureditvijo pokopališča v Kranju, zlasti glede ozelenitve, in sicer, zakaj prihaja 

do tako množičnega sekanja dreves na pokopališču v Kranju in kako so to utemeljili? Koliko novih dreves bo 

zasajenih na pokopališču v letu 2023 oziroma 2024? Ali se da dobiti bolj natančen datum, kdaj je bila pobuda 

za ozelenitev pokopališča posredovana s strani Komunale Kranj Mestni občini Kranj? Kdaj lahko pričakujejo, 

da bo ta pobuda tudi obravnavana in izvedena? Kakšna je vloga Komunale pri urejanju in vzdrževanju 

pokopališča in kako sodelujejo pri pobudah za izboljšavo? Ali je Mestna občina Kranj pripravljena pripraviti 

celovito krajinsko arhitekturno preureditev in revitalizacijo zelenih površin na mestnem pokopališču Kranj, 

vključno seveda z določitvijo datumov izvedbe ter, ali se načrtuje povečanje sredstev v proračunu za ta 

namen? Ali so sredstva za ureditev pokopališča v proračunu že rezervirana? Ali bi lahko nekako zagotovili ta 

podatek o tem in pripravili predlog, če sredstva niso rezervirana, kako bi jih lahko vključili v proračun in pa 

kako bi omogočili maksimalno ozelenitev in izboljšave na mestnem pokopališču Kranj? Prosi za pisni odgovor.  

 

Marko Čehovin, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet, je kar se tiče dreves povedal, da so bila v 

slabem stanju in zato jih je bilo treba posekati. Nadomeščanje dreves je predvideno, sredstva so rezervirana za 

Kranjsko pokopališče. Drevesa se bodo sadila v času sadilne sezone. Več informacij bodo podali pisno. 

 

3. Mag. Maj Fritz:  

- Nekaj občanov se je obrnilo nanj z vprašanjem okoli OPN-a, spremembe in dopolnitve številka 4, ki so ga 

imeli odprtega čez poletje. Spraševali so, če kaj vedo, kako se bo ta zadeva razvijala naprej predvsem z vidika 

dveh civilnih pobud: Primskovo in Vodovodni stolp, vezano na severno obvoznico. Zanima ga, li župan 

načrtuje kakšne sestanke oziroma, kaj se dogaja s to zgodbo, glede na to, da je severna obvoznica zdaj 

nekoliko v zraku, projekti so bili delani pred leti, vmes smo dobili zdaj načrt izvoza severnega iz avtoceste, 

kar malo spreminja zadeve. Prosi za odgovor, kaj se bo tu dogajalo, glede na to, da je bilo več kot 1800 

podpisov zbranih.  

 

Janez Černe, podžupan Mestne občine Kranj, je povedal, da je v okviru OPN več civilnih iniciativ. Na okrog 250 

vprašanj in pobud bodo odgovorili v okviru postopka. Trenutno sov postopku usklajevanja okoljskega poročila, 

se pravi okoljsko poročilo bo moglo biti potrjeno s strani vseh relevantnih mnenjedajalcev. To okoljsko poročilo 

bo izločilo nekatere pobude, ki niso skladne z naravovarstveni standardi. Eno od teh, ki je pod vprašanjem, je tudi 

prestavitev severne obvoznice, tako da časovnica je nekako, da do konca leta ali pa še kakšen mesec več, da se 

to okoljsko poročilo uskladi. Takrat bo jasno, katere spremembe namembnosti ostajajo ali ne. Realno maja drugo 

leto bo mestni svet potrjeval drugi del OPN.  
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4. Rok Igličar:  

- Pohvalil je projekt odprte kuhinje v Kranju.  

- Glede mosta pri Planiki je vprašal, ali cev, ki je obešena na most res v tako slabem stanju in bo razpadla in bo 

nastala okoljska katastrofa. 

- Vprašal je, zakaj v času, ko se ne plačuje parkirnine, niso dvignjene zapornice, zakaj so spuščene. V nedeljo ob 

šestih popoldne je želelo enih 10 vozil tam parkirati, bila je gneča in je prihajalo do slabe volje. Menil je, da zaradi 

tega, ker ni bilo v aparatu parkirnih listkov.  

 

Janez Černe, podžupan Mestne občine Kranj, je povedal, da je bil v zadnjih poplavah resneje poškodovan betonski 

ovoj cevi kanalizacije na mostu pri Planiki. Cev znotraj ovoja ne kaže, da bi bila poškodovana, čeprav na eni delih 

naj bi puščala, kapljica na minuto, kar je lahko tudi zaradi kondenza. Statično poročilo napotuje na čim prejšnjo 

gradnjo novega mostu. Stopnjujejo napore, da čim prej pridejo do izvajalca za novi most, pa v prihodnjem letu 

čim prej začnemo z izvedbo.  

Kar tiče parkirišča na Stari Savi, da Komunala Kranj najema od Zavarovalnice Triglav. Zakaj točno imajo tak režim, 

jih bodo povprašali. Fizično bi lahko več vozil parkiralo, ampak po odločbi inšpektorja, ker ni pridobljeno bilo 

gradbeno dovoljenje, je omejeno število, koliko vozil lahko tam parkira.  

 

5. Ivo Bajec:  

- Za Britofom je obvoznica in zdaj se dela od Britofa do Visokega nova obvoznica. To obvoznico so za Britofom v 

krožišču opremili s tablo, ki prepoveduje vožnjo kolesarjem in traktorjem. To je zelo zanimiva stvar, ker ta tabla 

stoji samo od Britofa proti Kranju, kontra pa piše, da je dovoljeno za kolesarje in je cesta odprta za vse. Problem 

je, ker kmetje ne morejo na njive. Cesta je, prometni znak jim to preprečuje. Odgovornega projektanta so vprašali 

in je rekel, da je tak projekt, na katerega ni imel noben pripomb in njegovo seže samo do konca rondoja in on je 

svoje naredil in ga tudi ne more umakniti. Vprašal je, ali lahko Oddelek za promet na MOK to preveri, pogleda, 

ker cesta je državna, ni občinska. Prosil je, če lahko občinska uprava to uradno povpraša na državo.   

 

6. Irena Dolenc:  

- Vprašala je, kako Mestna občina Kranj napreduje pri izgradnji kolesarske povezave Kranj – Škofja Loka. Včeraj 

je bil odprt nov odsek te kolesarske povezave Škofja Loka – Sveti Duh. To kolesarsko povezavo res 

potrebujejo, nasproti se vozijo kolesarji ob prometnih konicah, ko ni najbolj varno.  

 

Janez Černe, podžupan Mestne občine Kranj, je povedal, da gre za državno cesto, pogovori z DRSI potekajo. Zelo 

si prizadevajo skupaj z Občino Škofja Loka, da se zgradi nova cesta Trata – Meja.  

 

Marko Čehovin, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet, je povedal, da je zdaj po letu dni naporov 

sprejeta tudi s strani države projektna naloga, ki jo je občina financirala. Občina daje precejšnje napore, da bi bila 

to variantna pot, se pravi kot državna kolesarskega omrežja. Državno kolesarsko omrežje je bilo kakšno leto nazaj 

začrtano in prav veliko niso spraševali, ob železnici ta poljska pot predstavlja del državnega kolesarskega omrežja. 

V dopisih je občina že večkrat predlagala in tudi zakonodaja v pravilniku kolesarskih povezavah govori o možnih 

variantah, da bi bila to ena od možnih variant, se pravi preko Bitenj se od Labor, Bitenj do Žabnice. Ta bi bila 

financirana s strani države, drugače bo cela pot padla na financiranje občine, ker je znotraj naselja.  

 

7. Dr. Andreja Valič Zver:  

- Pri 3.C. Premoženjski zadevi je opozorila, da je Komisija za kulturo in šport sprejela naslednje:  

- Komisija soglasno predlaga, da se dne 23. 10. 2023 organizira skupna seja Komisije za kulturo in šport in 
sveta Zavoda za šport Kranj z županom MOK, direktorjem Zavoda za šport ter strokovno službo MOK, 
kjer bi se seznanili z vizijo razvoja športne infrastrukture v MOK.  

- Strokovna služba MOK pripravi pregled stanja za gostinske lokale v športnih objektih, ki jih ima Zavod za 
šport v upravljanju, in sicer: lokacija lokala; kdo ima lokal v najemu; ali je sklenjena najemna pogodba; 
čas trajanja najemne pogodbe; cena najema; obratovalni čas lokala; ali je obratovalni čas lokala določen 
s pogodbo ali ga določa najemnik sam; kam gredo sredstva pobrane najemnine; za kateri namen se 
porabi pobrana najemnina; neplačniki najemnine in njihova višina. Iz pregleda stanja mora izhajati tudi 
pojasnilo za morebitne različne višine najemnin, obratovalnega časa in cene najema.  

- Podala je naslednje predloge: 

Ozelenitev Kranjskega mestnega pokopališča  
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Nadstreški pred mrliškimi vežicami  

Prezračevanje oziroma namestitev klimatskih naprav v vežicah  

Ponovna postavitev radarja na Cesti Kokrškega odreda proti štadionu.   

- Veliko kranjskih občanov se vozi na delo v Celovec in državna cesta proti Ljubelju je že od velikih poplav na enem 

delu posuta v potok. Tam je zelo slabo označeno in dva meseca se ni premaknil niti kamen. Lepo je prosila župana, 

predsednika regijske koordinacije za postavitev vprašanja ministrici.   

 

8. Mag. Branko Grims:  

- Predlagal je občinski upravi Mestne občine Kranj, da opozori občanke in občane, na to kar jim pripravlja Vlada 

Republike Slovenije. Z novim zakonom o energetski politiki, ki predvideva, da bo po letu 2030 prepovedano v 

sklenjenih naseljih ogrevanje na plin, olje in vse ostale običajne oblike ogrevanja. Prevedeno v slovenščino 

običajnega občana Mestne občine Kranj pomeni, da bo moral v najboljšem primeru kupit novo peč, ob tem ko je 

bil samo malo nazaj spodbujen za prehod na katero od teh oblik ogrevanja. To je strošek nekaj 1.000 EUR, zdajle 

v tem času, ko kriza trka na vrata in se večajo dnevno davčne obremenitve občank in občanov. Prehod na toplotno 

črpalko bo imel učinek dvojni. Prvič toplotne črpalke praviloma zahtevajo drugačno obliko centralne kot jo visoko 

temperaturna, prilagojena običajnim oblikam kurišč, kar v praksi pomeni, da bo moral povprečen občan razbiti 

celo hišo, zato da bo napeljal novo napeljavo, ker bo strošek potem povečalo na nekaj 10.000 EUR, ne samo na 

nekaj 1.000 EUR, da ne govorimo o neprijetnostih, ki jih bo ob tem imel. Drugo, nima nobene realne osnove, ker 

virov za to nimamo, nove jedrske elektrarne ni niti v planu. To pomeni, da bo šla cena električne energije do neba 

in bodo ljudje tako plačevali to, da dobesedno ne bodo mogli več preživeti. Iz teh do dveh razlogov predlaga, da 

na to opozorijo ljudi, kaj jih čaka. Mestna občina Kranj naj pošlje Vladi Republike Slovenije protest proti 

sprejemanju popolnoma neprimernega, kar predvideno v tem novem zakonu. O tem se skoraj ne piše in ne 

govori, ljudje sploh ne razumejo, kaj jih čaka. Zadeva je po domače rečeno demagoška katastrofa. Kam to pripelje, 

si lahko pogledajo na primeru Nemčije, kjer nimajo več jedrskih elektrarn, ampak uvaža iz najbolj tistih 

nezaščitenih termoelektrarn na premog, da zdaj zapolnjujejo nemške potrebe po energiji. Predlagal je, da se na 

to opozori občanke in občane, da vedo, kaj se kuha in po drugi strani, da Mestna občina Kranj odreagira in pošlje 

negativno mnenje, da naj se vendar s takimi stvarmi ne nadaljuje.  

Janez Černe, podžupan Mestne občine Kranj, je povedal, da bodo zadevo naslovili preko združenj občin, katerih 

članice so.  

 

9. Saša Kristan:  

- Vprašala je, ali je Statutarno pravna komisija obravnavala Pravilnik o financiranju svetniških skupin  in kakšno 

je njihovo mnenje.  

 

Rok Igličar, predsednik Statutarno pravne komisije, je povedal, da je imela o tem komisija burno in utemeljeno 

razpravo. Sklep, ki ga je sprejela soglasno s štirimi glasovi, je pa, da je torej "dele gelata", torej po trenutni ureditvi 

vse dejansko stanje odgovarja napisanemu za naprej, torej "delege referenda" je pa absolutno treba, če ne nov 

pravilnik napisati, ga izboljšati, da do takih možnosti različnih interpretacij ne bo več prihajalo. Pozval je, da s 

strokovnega stališča k tej nalogi pristojne občinske službe čim prej pristopijo, ker zadeva je potrebna popravkov.  

 

Janez Černe, podžupan Mestne občine Kranj, je povedal, da se s tematiko lekarne v starem delu Kranja ukvarjajo 

en mesec. So naklonjeni temu, da se odpre ambulanta splošnega zdravnika v centru mesta. Trenutna ambulanta 

psihiatrije je gospod tik pred upokojitvijo.  

 

Tanja Hrovat, vodja Urada za družbene dejavnosti, se je posvetovala z Zdravstvenim domom Kranj glede 

morebitne selitve ambulante družinske medicine v center mesta. Z vidika organizacije dela, ker družinska 

ambulanta vendarle mora biti tesno povezana z laboratorijem in nadaljnjimi preiskavami, ki jih načeloma odobri 

zdravnik splošne medicine, je na dislocirani lokaciji to nekoliko težje. Potem starejše ljudi, ki pridejo v ambulanto, 

bi bilo potrebno poslati še v zdravstveni dom v laboratorij. Namestiti bi bilo potrebno kakšno drugo dejavnost, ki 

ni tako nujno povezana s specialističnimi nadaljnjimi preiskavami. Kar se tiče lekarniške mreže, je v Mestni občini 

Kranj polna. Namreč, zakon o lekarniški dejavnosti omogoča kakšno novo lekarno, če na območju petih 

kilometrov v radiju obstoječe trenutno lekarne ni. Lastnik Lekarne pri Kranjskem orlu je prosil za morebitno 

podružnico v Mercator centru v Kranju, vendar ker v okolici zagotavljajo Gorenjske lekarne zadostno pokritost z 

zdravili, niti od ministrstva niti od lekarniške zbornice takega soglasja ne more dobiti. To ni stališče Mestne občine 
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Kranj, ampak drugih soglasodajalcev, ki pa mnenje izdajo na podlagi zakona o lekarniške dejavnosti, ki je precej 

jasno zapisan. Občini ni v interesu, da bi šla Lekarna pri Kranjskem orlu iz mestnega jedra. Obstoj te lekarne je 

odvisen od tega, koliko se bodo ljudje posluževali storitev lekarne. 

 

Marko Čehovin, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet, večkrat so že pojasnjevali te zarise kolesarskih 

poti na cestnih površinah, še kar nekaj občanov se še vedno ni navadilo na to. Dobra izkušnja je na Jezerski cesti, 

kjer so kolesarske poti zarisali leto pa pol nazaj in so se hitrosti motoriziranega prometa bistveno zmanjšale, 

hkrati je pa tudi varnost kolesarjev bistveno večja in vse te kolesarske poti so zarisane na cestiščih, po pravilniku 

o izgradnji kolesarskih površin. 

Otvoritev Park & Ride na Zlatem polju bo 28. 9. 2023 ob 10.00. Vsebinsko, je bila ta projekt sofinanciran 80 

odstotno, DDV je bil poračunan in občina je dobila 700.000 EUR povratnih sredstev, cel projekt je vreden 850.000 

EUR. Projekt je bogat, zaradi vseh pogojev, ki so jih morali izpolnjevati. Izgradil se bo še WC, prestavila pot bližje 

križišča iz luknje, gradi se dva para avtobusnih postajališč, postaja KRskolesom in še več drugih elementov, ki so 

potrebni in ki bodo tudi v korist občanov. Tako da zelo Pomembno je to, koliko bo na koncu občina plačala in to 

bo okrog 200.000 EUR, če na hitro preračunamo.  

 

10. Dr. Andreja Valič Zver:  

- Vprašala je, kaj se dogaja s parkiriščem za avtodome, ki je pri teniškem balonu na Kranjskem štadionu zavezano 

z vrvico.  

 

Marko Čehovin, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet, je povedal, da so zamude pri izgradnji. Čeprav 

bi si želeli, tudi Zavod za turizem, da bi bila investicija končana pred sezono. Otvoritev parkirišča za avtodome 

načrtujejo v prihodnjih 14ih dneh. Pričela se bo tudi izgradnja novega parkirišča na Standardu v sodelovanju z 

Gorenjskimi elektrarnami in Elektrom Gorenjske. Izgrajenih bo 20 novih parkirišč in električna polnilnica za 

avtobuse, ki bodo namenjeni za vstop v mestno jedro.  

 

Seja je bila zaključena ob 19.55. 

 

Zapisala: 

Milena Bohinc 
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